
 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU JIHOČESKÉ UNIVERZITY V ČESKÝCH 

BUDĚJOVICÍCH KONANÉHO DNE 19.10.2021 

 

 

Přítomni (bez titulů):  

 

Filip Bláha, František Dolák, Pavel Franta, Petr Dvořák, Rudolf Hrubý, Martin Hubálek, Jan Lassner, 

Jana Jersáková, Vera Kaplická Yakimova, Jan Kresan, Hynek Mazanec, Jan Neugebauer, Martina 

Novotná, Petr Nguyen, Adam Novák, Jan Sattran, Jiří Sláma, Pavel Smetana, Lenka Šedová, Tomáš 

Volek, Tereza Svárovská, Hana Michaela Votruba, Eliška Zusková, Zdeněk Šnyps. 

 

Omluveni (bez titulů): 

 

Bechyně Roman, Ester Dombrovská, Andrea Hudáčková, Ondřej Chvojka, Josef Juráň, Lucie Kolářová, 

Lukáš Lang, Zdeněk Pecka, Lukáš Rokos, Věra Suchomelová, Libor Staněk, Tomáš Randák. 

 

 

Nepřítomni (bez titulů): 

 

Zbyněk Havelka, Otomar Linhart,  Aleš Lisner, Alena Prošková 

 

 

Hosté (bez titulů):  

 

Bohumil Jiroušek, Jiřina Valentová, Ludvík Friebel, Michal Hojdekr, 

 

 

Senát byl po celou dobu jednání usnášeníschopný.  

 

Hlasování o skrutátorech, zapisovateli a ověřovatelích zápisu: 

 

Skrutátoři:  Jan Neugebauer, Jan Sattran  

Zapisovatel: Tomáš Volek  

Ověřovatelé zápisu:  Filip Bláha, Eliška Zusková 

 

Výsledek hlasování: pro  21       proti  0  

 

Program:  
1. Organizační záležitosti Akademického senátu JU 

2. Plán realizace Strategického záměru JU na rok 2022 a plán investičních aktivit JU na rok 2022 

3. Druhá etapa procesu tvorby a schvalování rozpočtu JU na rok 2021 a návrh střednědobého výhledu 

    2022 - 2023 

4. Plán genderové rovnosti JU na rok 2021 – 2024 

5. Informace z Rady vysokých škol 

6. Různé 

 

 

Ad 1) Organizační záležitosti Akademického senátu JU 

 

Předseda AS předal fyzicky přítomným senátorům osvědčení o zvolení členem/členkou senátu AS JU.  

Pan rektor předal přítomným členům senátu pamětní medaili JU k výročí 30 let Jihočeské univerzity.  

 

 



Ad 2) Plán realizace Strategického záměru JU na rok 2022 a plán investičních aktivit JU na rok 

2022 

 

Pan rektor představil Strategický záměr JU na rok 2022 a plán investičních aktivit JU na rok 2022. Paní 

kvestorka doplnila informaci o plánované investiční akci rekonstrukce Auly JU (Bobík). 

 

Senátor Nguyen vznesl dotaz na chybějící bod číslo 6,  na který byl odkaz v textu.  

 

Senátorka Novotná vznesla  dotaz, proč je na straně 5 uvedeno DPH  23 %.  Paní kvestorka odpověděla, 

že je to dáno výkladem zákona o DPH, který využívá JU.  

 

Senátor Volek vznesl dotaz, zda došlo k aktualizaci cen investičních akcí v kontextu rostoucích cen 

staveních prací. Kvestorka odpověděla, že dle názoru vedení JU jsou za  plánované ceny investiční akce 

realizovatelné.   

 

 

Usnesení 

AS schvaluje plán realizace Strategického záměru JU na rok 2022.  

 

Výsledek hlasování:  Pro 23              Proti 0 

 

Usnesení 

AS JU schvaluje plán investičních aktivit JU na rok 2022. 

 

Výsledek hlasování:  Pro 23              Proti 0 

 

 

Ad 3) Druhá etapa procesu tvorby a schvalování rozpočtu JU na rok 2021 a návrh 

střednědobého výhledu 2022 - 2023 

 

Pan rektor a paní kvestorka představili předložený dokument. 

  

Koordinátor Ekonomické komise AS JU senátor Volek seznámil senát se stanoviskem komise. 

K předloženým materiálům neměl žádný z členů  EK AS JU  připomínky.  

 

 

Usnesení 

AS JU schvaluje druhá etapa procesu tvorby a schvalování rozpočtu JU na rok 2021 a návrh 

střednědobého výhledu 2022 - 2023 

 

Výsledek hlasování:  Pro 23              Proti 0 

 

 

Ad 4) Plán genderové rovnosti JU na rok 2021 – 2024 

 

Pan rektor a prorektor pro rozvoj představil plán genderové rovnosti JU na rok 2021 – 2024. 

 

Senátorka Kaplická Yakimova diskutovala o redukci hrozeb genderové rovnosti JU a o vhodnosti 

uvedení spoluautorů v předloženém dokumentu. 

 

Pan rektor uvedl, že na univerzitě je názorová svoboda, ale stanoviskem JU je zajištění genderové 

rovnosti na JU. 

 

Smetana vyjádřil nesouhlas s uvedením spoluautorů v plánu.  

 



 

Usnesení 

AS JU schvaluje Plán genderové rovnosti JU na rok 2021 – 2024. 

 

Výsledek hlasování:  Pro 23              Proti 0 

 

 

Ad 5) Informace z Rady vysokých škol 

 

Prorektor Friebel poskytl členům senátu informace z předsednictva Rady vysokých škol ČR. 

 

 

Ad 6) Různé  

 

Rektor informoval o protivlivovém manuálu z hlediska bezpečnosti na JU.  

 

Senátor Smetana vznesl dotaz ohledně funkčnosti  nových webových stránek z pohledu možnosti 

stahování  materiálů pro členy AS JU. 

 

Prorektor Friebel odpověděl, že s firmou realizující nové webové stránky uvedené problémy řeší, kdy 

nově vytvořený web je cílený na zájemce o studium. Univerzita plánuje tvorbu intranetu v rámci JU.  

 

Senátor Volek vznesl studentský dotaz ohledně nefungující přípravny pizzy v menze JU.  Rektor 

přislíbil zjistit stav věci.  

 

Senátor Sláma vznesl dotaz ohledně očkovaných a karantény. 

 

Senátor Novák vznesl dotaz, zda je možné mít výuku přes MS Teams u předmětů, kde je malý počet 

studentů (malých skupin). Pan rektor odpověděl, že dle NAU je nutné dodržovat prezenční formu studia, 

pokud byly předměty akreditovány na prezenční formu. 

 

Senátorka Kaplická Yakimova se zeptala na vznik plánované ZŠ při JU.  Rektor uvedl, že je vše 

v jednání, kdy Pedagogická fakulta jedná o zřízení s MŠMT. 

 

Předseda AS JU poděkoval  Filozofické fakultě JU  za poskytnutou místnost pro zasedání AS JU. 

 

Zápis vyhotovil: Tomáš Volek 

 

Zápis ověřili: Filip Bláha, Eliška Zusková 

 

 


